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AN REAYARDY AU DIDCUVYLEKY UF VINUE FUSTER'S
BODY ON JULY 20, 1993 CONFIDENTIAL
Page 1 | mxzimuss 4bove his face, 1) my fce
STATEMENT rc; THE RECOAD from his.
OF CONFIOBNPAL WITNGSS Tw- (1 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
e -eu;: o You were directly
SODY ON JULY &, 1959 Pm P
Oms wrar July 34, 1888 :
”ﬂm te::f- (1] above him? .
o (3 OW: Directly above bim looking
:::m uah:::nm im?bt o1 down the body. Thlet ltmn'l
rem=TEn 39 X ¢ ead was facing seraight op. 1) If it was
e 8 tlired it was tilred very slightly because
119 looked into both eyes. I was ques-
Pege2 | goned oumcrous 6 umes by the sgems
(11 CW, about are you sure the head wasa't M

12) having been &rst duly sworn by Bi

ROBERT M.JAKUPCIAX, a2 Notary Pub- :

lic (¢} withinand forthe State of Virginia,
(5] was examined aad testified as (6) fol-
lows:

(s CONGRESSMAN BURTON: Okay.
Why don't you is! read that into the
record.

{10 CW: Rereading thc staiement given
on 1111 7/21/94 t0 Dan Burton as follows:
Involviag the l12] satement about the
gun in Vince Foster's hand, I made s) &t
very clear thar the palms of his hands

were facing 1141 up and at bis sides. The |

agents investigating stxted (15 that the
gun was booked on his thamb wod par-

tally (16 obscured by the ®ack of his .
his hands and that's when I saw his

hand Based on thels u7) explanation of
howthe gun was being held I conceded
118] that gl that was visible — thar # all
that was o) visibic was the trigger guard
og his thumb, and the o] depse foliage
that I could have missed seetng it I 211

agaln stared thar I saw both of the man's |
palms, bur z2) did nor count his fingers. |

Afrer having seen the

Psge s
(1 photo of the hand and we gun I'm
sure the hand had 71 been moved be-
cause the palms were both face up
when I 3] szw Mc Foster’s body.
(@ CONGRESSMAN BURTON: Olay.
Very good. Do [8) you want to ask oy
questions or do you want me to {6) stst?
71 CONGRESSMAN MICA: You can
STt
15} CONGRESSMAN BURTON: Now,
one ofthe things (5] that Mz Fiske snid in
his report was that you saw the i body
from the berm but & docs not tell how
close you [11] were 10 the body. Would
youtell us how close you i1z were to the
body and how close you got to his face,
(13) his hands and everything clse?
(1] C8: I st00d direcily over the wp of
his (151 hcad ax the head of the berm. My
right foot, T'm sure [16] that & was my
right foot, was somewhere berween 24
to un 30 inches from the rop of hishead.
No closer. Ar (18} thar polnt, Jeaning over
with my left foor i
me I looked disectly dO
from (20) abouz three £00t 10 four foot

dlted and 1 kept telling, no, I looked
straight down 1) into both eyes. Do you
:-;'?gxmcwgo on and explain {5y whar I

(10 CONGRESSMAN BURTON: Yeah.
Go ahead. Tell 111] us what you ssw.

{121 CW: I ssw blood traces on his nose
and 18] around his lips. There was not
sweams of blood on (16 the sidc of his
face. There was not trickles of blood 17
as indicatcd u the Posrer report. I was
looking (16] straight down ino the maa's
face and szw the blood. (17 That's when
Isaid to myself hey, did somebody shoot
ps) this man? I didn't sce a0y sigas of 2
guashot on his (19; shiry of clothes. I
looked 10 see if he had anything (2] in

hands both 11 palms op.
2} CONGRESSMAN MICA: Was there a
gun in the

Prge &
t1) bands?
@1 CW: There was no gun in his hand
His — p) both palms were face up.
thumbs our ro the side,
) CONGRESSMAN MICA: You did sot
see a gun?
{51 CW: I did not see a gua next to the
body.
16 CONGRESSMAN MICA: Or, and you
don't recall {71 2 gmn any place close to
hiem?
»; CW: The follage asound him was
dense, vety ) dense, because I was
sanding approximately 20 feet (10) fom
him, relieving myself.

(1) CONGRESSMAN MICA: Did  you

' touch the body? 1121 Or did you shake

him?

3] CW: Oh, God no. I wouldn'y touch
him for (14 no amount I mean po way
would I distusb any (15] cvidence, period.
{15) CONGRESSMAN BURTON: What
you afe saying is 17 you were 20 feet
from the body when you weee relicviag
118] yoursel?

ns} CW: When I was relieving myself

1 v)e) .401!"0_' ()

thar’s how dense the ﬁoae was.

(2] CONGQRESSMAN BURTON: I wanar
‘youto look at
Pagas

{1] this picture bocause you say you sgw
1o gun in the @) hands. i

@1 CW: Ialso, when I ssw nothing ia his
(@ hands, I leaned to both sides of his
Bead and 0 e (5] back of his head o
scc if he had been birin the head (q 8ad
saw nothing visible.

71 CONGRESSMAN MICA: Did youlook
at his v hands again? g

151 CW: I did aot look back at his hands
again [10) because I cleardy Saw hishands
were cmptyand he had (1) no signs that
he hsd, was defeading himself or (12)
something You know, you don't kaow.
You see (13 sormebody laying there dead,
you go what happened bere, 14 did
somebody shoot him? No signs of it. Was
he i g 15 Gght? Was he hit in the begd?
(16 CONGRESSMAN BURTON: Now,
you said = what 1171 did you see beside
the body?

{18} CW: There was 2 wine cooler bottle
laying 19) I would sgy 24 t0 30 inchestwo
the dght, between his [20) shoulder and
his w, laying oo the berm, held up
by ri} some , 0ot on the berm but
on the down-side of [z the hill being
held up by some twigs because t'sa

Page ?

11} vexy steep grade.
121 CONQRESSMAN BURTON: Was it sir-

tng B} straight up or just laying on its
side?

141 CW: Laying sideways, sull probably 1
onedourth of trs comrents in the borle.
16| CONGRESSMAN BURTON: Did you
see anything m that looked Uke glasses
saywhere?

81 CW: No, I didn't From what { resd in
the 1) report the glasscs were at the
bouom of the hifl

(10 CONGRESSMAN BURTON: Take 3
lock.

(113 CW: Thar looks like glasses right
there,

112} CONQGRESSMAN ROHRABACHER:
Did you sce that? .

1131 CW: No.1did not

114 CONGRESSMAN MICA: Did you see
— you said (151 the palms were our?

s; CW: The palms were fac¢ up.

111 CONGRESSMAN MICA: Both? Both

palms?

(11 CW: Right beside him gpearly. Just

likc s that

20l CONGRESSMAN MICA: So that they

were not in (1] this position? :

(zz CW: I was not in thar posidon st all.
Psge 8

3¢, CONGRESSMAN BURTON: Tell me

RINCK COIRT REPORTING

Min-UScriot®

aboux the 121 picture. You — the FBI —
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you asked the PBI what, 51 abow dic
plcrure, 20d the head?

(¢ CW: Numerous times.

(51 CONGRESSMAN BURTON: Whazdid
you ask them (6) about e bead 2nd =

71 CW: If you will show mge the pictuse
of the » head snd the picture of his
hands that you said there [9) was no gus
in — that I said there was 0o gun inaad
110} you said there was, then I could tell
you point blank (111 if somebody had

tampered with ft, with Mr. FOSter's (12 | o pes Hig clothes

body.

115) CONGRESSMAN BURTON: What
did they say when (14) you asked 10 86¢
the picrures?

{15) C¥: Well, it will jeopardize our (16)
{nvestigarion, I car not show it to youat
this tme. ;171 We will be more thag giad
o show it to you when all 18] this igves-
dgatlon is over and that was the comr
mon (19} answer I got fom them every
dme.

130 CONGHESSMAN: Over bow long a
period of (211 dmc — how many times
did they say that to you?

@) CW: Four, five tmes I dircctly and

Page §

{1 indquired, let me see We picture.

2 CONGRESSMAN MICA: You  have
aever seen this p) picture before?

i CW: I had oever seen that picrure
updl i5 the con handed it to
me. M. Liddy had wld (6 me that that
picturc bad been published somewhere
buz 11 had never saw it or I would have
probably beea — 81 know I would have
been g

51 CONGRESSMAN MICA: Do you
think that's 2 o] picture of what you
saw?

{11} CW: That is not 2 picture of what I
saw, (171 The mmno's palais were suaight
up.

112) CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Okxy. Let me ask (:q you this. You came
othe
abourt here over the head of Mr. Foster.
(16 CW: He was onthe downside ofthe
hill pn Ris bead was abour that fie
below the wp of the berm.

{18y (Indicadng) Let me show you ex-
sctly. Move the chair (5] for a second. If
your foot was his head, my oot was 9]
abour right here qad I leaned just Uke
that

1211 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Tmo his face?

(2] CW: And looked dight down into his
eyes.

irg thar your bead was [i5) right !

i

;
!

31 CW: I 'would s3y Iwvo 1o three feel —
Ihad 1a said 24 w0 30 inches my facc Was
from his face.

151 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Thea you looked 61 w both sides as you
were looking down? You looked o

both gides to sce his both palms wese |

up?

. 1] CW: When I ssw the blood smins my |

first 19} reaction was did sorncbody kil
this man? I looked aad [10) saw 0o sigas
of any stab wound or gunshot oa his (11
tight
There was 3 [17] stain here, just about ke
that
113 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
What color?
119 CONGRESSMAN MICA: You
pointing to your {1s] shoulder?
(16 CW: On his right shoulder It was a
— 117 the smin on his shoulder was —
18] CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Was it red? Or [19] was & blood?
(8] CW: No. It was very light purple, al-
most (2] idenrical color of the wine
cooler .
131 CONGRESYMAN BURTON: So you
don't think it

are

Paga 11
(1) was blood-
m CW: Ido gotthink it wasbdlood Inthe
(3; very cemter of — it looked like he had
thrown up on (4 his rght shoulder. In

the very cemer there was one {s] gmall |
spec area, probably no lasger than @ ¢

silver (61 doflar that was black, that could
have been blood in M the very cemter of

A
! 19 CONGRESSMAN BURTON; Okay.

151 CW: No more thaa that It's possible
thaz (10] could bave been bar i was very
- it looked ke 11y residue from havin,
thrown up on his shoulder. s
{13y CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Now, lex's make g [13] look ag this picuure
again, in which you sce some [i4] things
here and you see the gun here. This does
&k rus) like a pair of glasses. k may 6ot

is; CW: It looks like & could be but &t
looks (171 like 3 twig more.

s} CONGRESSMAN MICA: You don't
remember (19) sceing thar?

o} CW: No. I did not secc — the man’s
haads 1] were agsinst his lcg.

zzy CONGRESSMAN MICA: This shows
follage ©

Pege 12
q) the left of the hand and undemeath
the hagd. Is this 77 similar to the dense
foliage that was there?

e 10 v
 conaressuan BURTER ' T Rone N8 X e A aile

were no morc [z than two feet. three
feet above his —

see how dense &t m was. Did you scc
those woods back there?

%) CONGRESSMAN BURTON: Can we
sop onc (n minure? Can we Stop one
minure?

16] CW: Yes, sis.

1) CONGRESSMAN BURTON: Can you
| stop fora [io] second? I don't waal o go
| off the record. Ijust (11} waat to swop for
| g minute becanse I want himto g0 ~ (12
can you unload your 38 and bring it in
bere for a (13] minuze?

116 CW: I's nota 38, t's 3 22,

(151 CONGRESSMAN BURTON: Canyou
unload your 22 ni6) and bring it in here
and ler me mke g look at 2 [ {177 waat
you to unioad it

1s CW: Iwouldn’tbdng & in otherwise,

115) CONGRESSMAN BURTON: Okzy.
The reason I'm o) asking him to do that.
I want to show vou the gun o ) the
position of the hand and if the pabmus
were up what (2 it would look like. 1
waoted you to see that '

Bage 13

111 CONGRESSMAN MICA: You would
have to see [3) the gunL

13 CONGRESSMAN BURTON: well, the
gun — you (¢ can sc¢ here the thumb is
| through the rrigger guard (s) ke that
You can sce it I'm going to puor my
thumd 6 through it and if the palms
were up | waot you o see [ how the
gun would look It’s empty?

(] CW: IC’s empty. -
15 CONGRESSMAN BURTON: Olay.
Let’s mkea (10) quick Iook here. Now, this
is the way k ls, see?
{11) CW: Exacrly lfice that o, b
1121 CONGRESSMAN BURTON: Do yo

sce tha?? Do (13] you see this? Takezgood
look. I wanr you to see. i@ You sec the

picture? You see how [ have got wmy
thusb (5] in there? o
16 CONGRESSMAN MICA: and |, you

think it's (17 impose — e

1181 CONGRESSMAN BURTON: No.Wait
@ mimure, (19] You see this? If the palm Is
up what do you have?
o] CW: All cight The way he explained
it to R me it was ke that wad I woild
have missed the gum 2z with the oliage.
The reason thar I concededrothe |

Page 14,
11 men, based on what they were telling
me — this is not 2 'what they toid me
because the man stood 21most exactly pi
where you 2fe smading, one of e
agenrs, and said iq just fike this, bus all
you would have seen, buz all {5 you
would have seen. and he repeated
would hﬂ;been mm}ust the uidgdga
and the rest of the gun would 77
4@?&4:: obscured.

18] CONGRESSMAN MICA: You didn’t
touch the 1) body st all? ;




V8,837,994 15:46

IN REGARDS TO DISCOVEKY OF VONCE FOSTER'S

 BODY ON JULY 20, 1993

CONFIDENTIAL

va5

July 20, 1993

no CONQRESSMAN ROHRABRACHER:
Hold op. Let’s (1) make this point very
cleas. The FBI when they were 11z) tatk-
ﬁm youaad when they kept golug on
(131 queston referred to the palm
being up and the gun (14 belng under-
acath the palm?
15 CW: He demoustrared with his hand
like 116 this with his palm up.
(171 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
So the question (181 — when they claim
that you had in some way coneeded (151
that well, maybe perhaps you didn't see
it, if indeed (30 & was the palm,
that was based on a description 1) by
the FBI that the palm was up and thal
the gun was [z upderneath the back of
the hand?

Page 15
(1) CONGRESSMAN BURTON: But ft's
not possible, 21 Look at this.
31 CONGRESSMAN ROHRABACHER:

No. But that’s (4 not what this picame |

shows.

151 CW: Exactly.

s CONGRESSMAN BURTON: Bur ifthe
thumb {s in ;77 there. look at this. You
Can't =

181 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
The more [ impormnt part is that e
FBI was descoibing (10 somethingto him
that was ot — :
{11; CW: Exzictly right.

(12; CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Was not whar the (131 hand, whese the
baad was.

e CW: I'm looking for the —

(151 CONGRESSMAN BURTON: Let's

mik one 22 4 (16) trme. What did you say? .

{171 CW: The szatement said that CW. in-
sisted nsj that the man's = or belleved
the mmn's palms were up. 0y In dis &
states that. i
120] CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Righe

21} CW: He never — that's the only
thing, the (22 two things that I think the
FBI donc wrong. was O

Page 16

t1] wouldn’t show me the pictures and
led me 1o believe 121 tharthe hands were
up and the gun was concealed on B
other gdde.

© CONGRESSMAN BURTON: Bz in
the report they 1] say you belicved that
the palms were up bur you sy i) there
is mo doubt?

71 CW: I acver said — I'said [ believe i
) I mean I kpow fu

191 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Olezy. FOIA #
1101 CW: Angd he said CW beli
that's (111 as staight as they can be.

none (UF
irand

(12 CONGRESSMAN MICA: Bux -
aever (13] ndicawed —

16 CW: Otherwise. Thosc palrns wese
up [19) always.

1u6) CONGRESSMAN MICA: Aad both
palms?

(n CW: Bow palms, neztly & his side
and (1] they were just likc that,

(191 CONGRESSMAN MICA: With poth-
ing in them?

(201 CW: Nothing in the baads,

1 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
And when you made rm the coacession
to the FBI after repeating that you

Page 17

11} didn't believe there was a gua in the
harg, over aad 12) over agaln, whea you
finally made the concession b 3] was
based on 2 description by the FBI thaxt
the gun wus () found with — the man
was found with his palms up and m thar
the gun was undesneath the palm?

6 CW: Thar all thar would have been
visible 7] was the wigger guard, would I
have missed seeing a ®) gun, with the
dense foliage? If thar being the case, 5
t's possibic I could have missed ir.

o CONGRESSMAN BURTON: First of
all, look —

n1; CW: And that’s, I mean that's as bon-
estas iz lcanbe

n3) CONGRESSMAN MICA: If  some-
body had moved (4] the hand —

1s) CONGRESSMAN BURTON: If &'s
lie this, I 16} mean, there is 80 way —
1i7] CW: If you had dense follage right
here n9) it’s very possible thar I would
have mmissed thar gus, (19] if thar's the
w3y &t was. ;
120} CONGRESSMAN MICA: But some-
ofntie would have ) had to move the
hand to do thmt? e

21 CW: Bt thar palm was up just Hke
ther

you

: ‘Page 18
11 CONGRESSMAN BURTON: He said
he dida't r! count gll the fingess and
that’s what theywied o @) coaviace him
gf. that this might have been covered (€
T,

51 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Well, we have rwo (g discrepandeshere.
We have one diserepancy when he 1
says he docsn’t — he never saw the gua
and the other ® discrepancy is that he
is absolutely cermin thar the 7 palms
were up. S0 thus, we have w0 major (10]
discrepandcies.

ny CONGRESSMAN MICA: Okgy. I
mean you can iz scc the gun preuy
clearly there. You think you would n)

{15} CW: I would have, beczuse —

{&?ﬁm& §5 5508 1075

{16) CONGRESSMAN MICA: You were
looking for 47 something?
118} CW: I was looking o sce if the man
bad (15 been inthe process of defending
himself
120 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
John, that 5 — [a1) okay, that wes an
important point that was just made. 12z
Thus, cven if this picrure is the sccurate
Page 18
11y descripdon, meaning that — even if
this was, which 31 you 40 not believe is
the way the palm was locared. g1 you
would hzve defipitely been close
eaougb and would (4] have seea the gun
if this was the, what it actually 15} was?
61 CW: That's going o be 2 haed ques
don for (7] me to answer because of one
thing,
@ CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Oksy. ,
1 CW: I'm smnding at the top of the
man’s (10} head This is below him look
ing up. There was a 1} trained police
man steadiog gt the wop of the hill tha
{12) even when he was told he bad a gut
in bis hand still 13) did gotsee it I caano!
make that smrement and sy [I14] &5, .
would heve seen 2. - '
1157 CONGRESSMAN BURTON: Bur the
point Is scc (16 that gun is shoved uade:
his leg partizlly, but you (17} are saying
the paims were definkely —
tte] CW: The palms were up.
{15) CONQRESSMAN BURTON: Aad i
the palms were 20 up in thay posidor
you would hsve scen the gun?
{21 CW: 1 would have seen the gun.
(2 CONQRESSMAN BURTON: That's
oght

Page 2
111 CONGRESSMAN MICA: So you wen
granding ) over his head?
@1 CW: Directly looking staight down
the rq body. i
5 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
By the way, I (6 don't think this wa
mken from below. I think this ;) wa
wkeg from the side, above and from th
side or (8] whatcves. :

i ] CONGRESSMAN BURTON: W

who knows. I 10 think there was —
gglcw: Thar was taken from down th

1121 CONGRESSMAN BURTON: They
took several [18) rolis of film that wes
i3+ sed and they didn't n¢ e
otx. And these wexe wken wh
Polaroids. ,
1) CW: Yon have got 1o remewuber tu
man was (16 Iaylng on 2 hill like this, Th:
egmwnrlgmhue.tm So that angl
would have hud to bave beeabelowan

18] back ar him.

e ——————— . — . S

mrt . Y el aam
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{19; CONGRESSMAN MICA: Which way
was hishead? (20, Was hishead downthe
hill or up?

1 ©W: Up the top of the hill His head
way [zz] ax the top of the hill

Page 21

111 CONGRESSMAN MICA: S0 he wem
down io this, {2) this slope or ravine and
shot himself?

3) CONGRESSMAN BURTON: It's a I
Ue siope.

4] CW: Let me show you, This Is an (5
clevadon. You havethe flag area with the
cannon (4 sittiag there. Ofxy. There isa
berm gsight here ke (77 this. There was
probably six to 12 inches high berm @
after years of erosion that at one dme
would probably  have been much
highes. The bank comes down. I would
uio] guesstimate 20 fect or beter, down
~— I'm going to (1] bave to expand on
this. And then there is 2 ditch 12) here, 2
berm here and this is all dense wooded
area (13) with 2 walking path right out
here. The maa's body (14 was laying
approximarely lilse this.

ns) CONGRESSMAN BURTON: So  the | ;5 OW: | immediately went back to my

head was right (16] at the top almost?

(111 CW: Yep. Just below the wp of the
berm. 13 If I was staading right here I
would not see him, ns} standing sight
there. The angle would have beea just
120} epough thar I would pot have seen
him. It wasn'’t (23) vl I got around here
that [ saw something down over (7] the
edge of the berm.

Page 22

{11 CONGRESSMAN BURTON: Okzy.
Now, teli us @ about the cabin mal
quickly, You said you kncw the Bl guy
that owaed that cabin years ago?
@CW:I knew a reured nsvy comr
mander who 5 lives in that project He
was going to set mc up with i the
owner so I could wlk to him about pos-
sbly n purchasing this. Belog in con-
sxuction —

@ CONGRESSMAN BURTON: Bux
there is & privaze (9 road that goes back
10 that cabin?

110} CW: There isa private road that goes

(1 right Back o & fom the housing :

development right (12) nexz o i

{13} CONGRESSMAN BURTON: Okay. If
somedody 114] came back that road they
wouldn’t be seen?

{15y CW: They would not be seen, pe-
giod.

115 CONGRESSMAN BURTON: How far
is that Som 17 the cabin?
ns; CW: 150,17S yaxds. -

1151 CONGRESSMAN BURTENASH 8R#p
could have 1201 walked around thar and

corme right up —

S

ru CW: They are dead in the woods all
the (@) way,and there {s a padh thaz leads
right straight

Page 23
{1 through there, 2 very well worn walk-
{og osture trial, -
z. CONGRESSMAN AOHRABACHER:
What time did you @1 do this again?
Excuse me. I forgot.

1@ CW: It was aimost § o'clock ‘

P CONGRESSMAN ROHRABACHER:
i In the afternoon?

16 CW: Yes.

71 CONGRESSMAN MICA: Now,
found the body (6} and you redlized he
was = you thought he was dead?

o] CW: Weli, thert was no doubt he was
dead. 1101 His eyes were about ewohirds
closed and glazed very, (11] very white,
1121 CONGRESSMAN MICA: Did youyell
for help?

131 CW: Oh, God no.Thatdoesn’tbother
me.

1) CONGRESSMAN MICA: But  what
did you do?

van, (16) went to g0 10 the nearest phonc
and ezl the police to {17 tell them there
was 1 body there.

ne} CONGRESSMAN BURTON: Bur you
dida't call 119) the police.

r201 CW: I 'wemr, got i my van, swarted up
the @) parkway because I was on the

parkway, ] got op [ where the park
headquarters are, about two, two and 2

Page 24 | ¢
: Kk Il
1 half miles, maybe a limle further up | cpt me quite and Tlove i

the wad, the R Nght-hand side. There is
a Imrle phane sign right ¢) there. I pulled
in. there was 2 couple of vehicles on (q
theicft.ikad gever inthere before.
Therx is (5 two phones there. I never
ssw them because I saw the (6 guys
there, the phones sar back behind <he
trees over ] here on the dight side.I saw

the guys there. I was 3] locking 2t them.

drove by, sl didn't see any i) phones,
jooked both ways but drove
dght by 0] the phopes and never oW
them, backed up, umned py arouad,

surted back out, was going to ask them |

t0 use (2) the phone, motoned forthem
o come over The (18} yourger white
man walked oves. [ asked him for a n¢
phone. He stated that, you know, why?
And I says, 15 well, it's an emergency, 1
neced w usc the phone. Caa 1) you get
me s phope? Yes,bur why? And he says
— 117 I think be said it the third dme Ax
that potot I (18] wemt, wair 2 minure, Fine.
Are you famdllaewwith 119 FortMarcy? Oh,

mﬁmwtﬁnq T Know oo}

OL0t4,04

! comes overand
. 22 that was and [ wem holy Christ. At

know it well. 211 Do you know the oge

The pexr Chain Bridge Road now: Not
the ogeon
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! ) the left up there, the one on the right

all the way up (2 on 0p.Oh, yeah, [know
tr well I says, dght % beside i, down
over the bank Is a dead man, You call 14
the police and tell them. Oh, sure, great.
1 doni’t 151 peed the headaches that go
with possibilites of goiag (6 t© cousts

| and hearings and cemp thatall I done was

71 come onto 8 body. Thar's all, Hey, I
done my duzy, (8 'm gone, He weat 1o
call the police, I sutaply drove 91 off Aad

you ! 1 smyed quict for spproximately six
. mounzhs. ,

110 CONGRESSMAN BURTON: Now,
you told some of (11) your collcagues
about the body?

(177 CW: Here is the — that happened
thae 1191 night. The next morning, oo the
project I got 14 five, six, maybe
seveq foremens from the project in my
18] railer and dhey were all complaining
and bitchiog (16) about the heat and the
waffic. There was wrecks all 11 over the
place that aficrmoon and they were all
atring e thelr gricvances sbout the teip
home. So I 11s) said you fellows
don't no whar gievances are, Here (0]
is mine. So 1toid them what happeged.
Abour an howr 2y istce my brother
sxys, do you know who

this poinr, I had

Page 28
t11 probebly & huadeed men on that job
you know not (21 one solc = they

31 CONGRESSMAN BURTON: They

kept your (g copfidence. Now, you were
coming back Som Africa, (51 you went 0
Kenya Tell them sbour coming back

: from (6] Africa and how you decided o

call Gordoa Liddy. :
71 CW: When I got back from Africa 1
was {8) reading — the London Times was
eating thar story up 5] and I was sittiog
in the hotel reading iz, -
110) CONGRESSMAN BURTON: This,
was what monrh?

(123 CW: This was in Apeil. Yeah. It was, I
117) belleve it was in April It was ekther
April or May. n3) Bun, when was Is
Africe? v
nq MRS.CW: I don't know. I didn't go.
You pis] left e bome, remembes?
n§ CONGRESSMAN BURTON: Okay. -
Go ahead '
17 CW: And k's when X got back, wy
brother (18] came over and old me, says
you kearthe story that 1ig; the New Yok
Times about the two park mng:
Ragesbhave cimaged their story and
stated thar they had made 21 up the
story sbour the guyin the white van, that

up on the hill to the right? Oh, @z Yeah.
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they 22 bad smuck off down W thie
to have 2 drink and s

Page 27
{1} discovered the body and w cover
themselves they made (2 this story aad
at that polat I went wait 3 minwe, @]
Who {n the worid can pur that kind of
Pressure on two (4 Career cmployees to

Ibeuer cover my hind quarters. So I'was
(6 thinking about whar o do and my
brother had been (71 listening a ot
Liddy 2nd I have also respected ) Liddy
for his word Any man that — you kaow
his 1 background. And he was really

bammering on the 1o evidence, you |

know. thar was being preseared about
the [11; Foster case aad the doubes.

112 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Had you ever mer (13 Liddy before that?
(14 CW: I had never met ML, Liady be-
forc that. us; So after some thoughe I
thought that —

16) CONGRESSMAN ROHRABACHER:
gz;c:l?your brother 11 mer Liddy before

(18) CW: No. No oge. None of us knew

him at 101 gl

g(z)n; CONGRESSMAN ROHRABACHER:
kay.

(21] CW: Bur having read gbout him !

dedided (zzj that would be as good 2 =

whar I knew would become

Page 28
(1] public 2ad if there was a threat to me,
thae, that (2; possibility of danger would
be grestly, greatly o) reduced stmply by
the fa¢t thar what I knew would have g
been now made official.
151 CONGRESSMAN BURTON: So  you
calicd Liddy 16 because you wanted
ger the 8cas owr number one and M
aoumbes two you thought you would be
safer if the B 6 were?
»} CW: Excly dght
(10) CONGRESSMAN BURTON: And be
would keep your (11} confidence?
{131 CW: Just like you genrlemen and he
bas (18] kept his word one hunded per-
cear and God knows 1 [19) expect it
1151 CONGRESSMAN BURTON: Okay.
Do you guys 16) have any other ques-
tons?
{1771 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Did you see any (18] evidence of
other pecple there that we haven't ps
uiked about?
0] CW: There was two cars in the pack-
Ing lot. (211 It's 2 very quier lirtle park.
2} CONGRESSMAN MICA: Were there
any people in
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(1) the cars? FOIA # none (
{31 CW: Nonc. This is why I wem as f&r
up as @1 I did, before finding 2 place o

l

1

gake them tell thar kind of (5} garbage? that's where I stepped over the berm

. This is, this was very, very 110) dense.

U RIONGBOHMIN GUATIN Q& 04 P4

Telieve myself, (4] because I know the
park and know it well and § know
where the, e plazic mbles, et cetera,
are ias the ¢ pack and if there would be
someone thar would be {n ] the ;
enjoging f. I checked those i
places, 18} 10 — acruelly the fourth place ’
was the cannon on top isj where — |

and saw [10] him,
1111 CONGRESSMAN BURTON: Olay.
Anything else¢?
(21 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
There wasn't any (13] — folisge didn't
seem 1o be — did &t scem like (14 soms
body dmgged him up there?
115) CW: Now, I did not read anything in
this (16 repore and this has been stazed
numerous tmes. Below (177 this man’s
feet, all the way down into the bottom
of 18] the ditch, approxtmarcly ten feet
or bemrer, up the (19 berm on the other
side, aver the hill to the walking zojtzal,
everything had been wanmpled com-
letely flat t) like the man had walked |
ck and forth av leasr a (1) dozen times
or beaer I was, a1 least 24, muayde 30
Page 30
1/ inches wide thar everything was tam-
pled completely 21 flar. Every cwig,
cvery leaf.
@) CONGRESSMAN BURTON: Let me
get this [q straight. You are saying that
there was a path almost 57 Som the
botrom of his body down into the bor-
tom, up 6 over this other hill?
71 CW: And out w the walking tdal on
the 8} other side. As I showed you here,
fromhere,down and is)ontoverthathill. !

1) CONGRESSMAN BURTON: And &

was flartened (21 our? 8

s} CW: It was walked completely flat.

The naagenss had knownabouz thisand

known abows this, (1) Norhing in tat

repore I don't know. [ doa't know. o6
it disappcar or what happened?

1171 CONGRESSMAN ROHRABACHER:

Your anatysis — .

(15} CONGRESSMAN BURTON: Wakr 2

minute. This 5] is very impormant. You

are saying that you wid the ) sgents

this?

11 CW: Oh, [ told them numerous

dmes. !

zz; CONGRESSMAN BURTON: That

the ground was . .

Page 31

0] sampled fom the bouom of his feet
g dlllgpmy down ) the valley and over
S

&) CW: Completely flar.
somebody had becu 157 walking back

. s CW: Oh, ir's boarded

@ CW: He had paced back and forth
many 7 dmes, At leasta dozen times. You
can’t trample (8 down that flar.

1) CONGREGSSMAN BURTON: Andthey
dida’t put [10) that in that report?

{111 CW: Nothing in the reporm that |
read. (12 Thar [ have read. If you don't ~

i read aoything of 113) that natore.

(14} CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Let me ask you (15 something. Did you
happen to geta glimpse on the (16 other
side of thar? ‘
(171 CW: If someone was on thar mail oo
the (18] other side you would have never
seen them The [i5] folisge was thar
dense. _

() CONGRESSMAN MICA: Did you tell
them about 21) the mampled —

21 CW: Absolhncly.

Pags 32
(11 CONGRESEMAN MICA: Ir doesn'tap-
pear in (2) aoything —
1 CONGRESSMAN BURTON: Not
onct but how many (g times?

: {51 CW: Minimuim of three. Once here,
{ and (g twice at the site with them,

 CONGRESSMAN BURTON: Ler me
finish here. (8 You went out to the site

| with the FBIand you told 1 them at the

she where the ground was trampled and

. how (10} far ft went?

11 CW: Yes. [ also walked them - that
112) doesn't make any sense was their
stazement about, why 113) would they
bring him in this way. It was le from
141 the cabin What cabin is t their
answer was. The (15 one might over
there. :

6] CONGRESSMAN BURTON: So they
said, thae 111 makes no sense, why would
they there be a path here (18] Hke this
and you s2id beczuse that’s where the
cabin 119 2nd the driveway is?

! ray CW: Ub-buh And tbey did not know

sbout 1} the cabin and I walked them
back there and showed it (zz) o them.
Page 33
{1 CONQRESSMAN ROHRABACHER:
Who is in the 2) cabin now?
31 CW: No one. I know for eight to ten
0 it’sbeen vacane It's a lintle teeny
ungalow Uke (5 one little bedigom
Cure 83 can be.
{6 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
The doors are ( looked up?
.Idon'tknow
if ;51 the thing even hag indoor plumbing.
110) CONGRESSMAN ROHRABACHER;
Is & concelvable 11 that somebody
could have been on that path whea you
(17 were relicving yourself without you
them? ;
13) CW: Absolutely. Absoluzely. It was

L

and forth there?

that 114 dense.
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(1s; CONGRESSMAN HROHRABACHER:
So it's possible [t that while you were
relieving yousself thar someoge (173
could have been there and you might
bave — is it (18 conceivable that you
would bave not heard them, they 9]
could have been walking {n this 2rea?
1201 CW: Very, very concelvable.

[21; CONGRESSMAN BURTON: The
thing is I don’t (221 wanr to tryw lead CW
in aoy way. I want to umke

Page 34

11y sure that we don’t come 10 any con-
clusions. I just ( want o ger the facrs.
15: CONGRESSMAN MICA: 1 have an-
other queston.

¢l CONGRESSMAN BURTON: Yeah

5] CONGRESSMAN MICA: Because 1
was briefed (6) from ourranking member
after he was briefed by Fiske (7 and
these people. The head you say was
uphill?

) CW: Yeah,

19) CONGRESSMAN MICA: And the feet
were down?

t10] CW: Srraight down the hill Not side-
ways. [11] oot 8u aogle. Suaight down.

(121 CONGRESSMAN MICA: And  you
didn’t see (13; any = you dida't sce any
evidence that someone had (1g commir-
ted suicide, agy blood in, sxy eround the
$rass [15) or amything behind the head?
1161 CW: We had no significant min for
30 q71 days. The ground ax the wp of the
hill in this are3 (18] might ger 2 small
amounr of sun a day because there is (19}
very high trees around thar arez. Any-
thing over thax [20) berm 20d down ther
berm aever gets aay sun; completely @y
shaded our

{2} CONGRESSMAN MICA: Bur ground
the head —

Page 35
n1 CW: There was no = [ mean I bear
over and ) Jooked I didn't lay oy head
flxt on the ground.I 3} probably legt my
head dowg o within 16 inches ofthe (4]
ground. No sigas, not e sign of
(5) CONGRESSMAN MICA: Did you see
4oy sign (6 from the side of the peck or
the back —

71 CW: Nota sign of anrything onthe top
or (8] the sides of the man's head were
visible.

(91 CONGRESSMAN MICA: And his eyes
were open?

{10 CW: His cycs were abouwr onethird
open, (11} onethird less than half, gkay.
And glazed

n2) CONGRESSMAN MICA: And  you
saf:gu there ‘:mu 113} 2o blood coming ouz
of his mo

19 CONGRESSMAN ROHRABEQ-‘Q??
‘Was the mouth (15] open?

n

uel CW: fis mouth was very slightly

open and (171 full a5 was his nosrrils, full

gfﬂlus.’!‘bcbloodml was dded hacd gnd
lack,

(15) CONGRESSMAN BURTON: But you

dida't see any (20} blood as close as you |

gotarouad the head or zuything 1) like

(2 CW: None.

Page 36

1) CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Tbe blood you sy (21 was black?

{3t CW: Hzrd and black :

41 CONGREESMAN MICA: Did you look
at his neck (s at &l You didn't see any-
thing?

(6] CW: T dida"t see his neck becanse his
neck 71 was below me.

18 CONGRESSMAN MICA: Okay.
) CW: And I wasn't about to smrt down

the o) hill around and possibly disturb
an

1111 CONGRESSMAN MICA: And  you
were looking iz from the top of his
head down?

(131 CW: Looking suzrighr down fromthe
top.

11ef CONGRESSMAN BURTON: But you
said you (19 weren't about 10 go down
the hill? <
116 CW: No.I wouldn't disturb aaything
like (17] thar

118 CONGRESSMAN ROHRABACHER:

looked almost like 2 path ro bis ) body?
211 CW: Tm lookiog straight down the
body.

1zz CONGRESSMAN MICA: Did you see
Like flies

Pege 37

1 buzzing agywhere besldes the body
where there might 2 have been = ‘
31 CW: No.

{61 CONGRESSMAN MICA; —
flesh. or —
151 CW: No.

it CONGRESSMAN MICA: And no
other loamion 1 except sround the
mourh 2ad the Gce?

@] CW: And thar ape sozll arez in the
middie 13) of thar stain on his shoulder.
Bur it was, it was noj aot — when I said
silver dollar, thar was, malcag (11) sure
thzt I had the area covered. It may have
been 21 more Hioc 2 quartes bux it was
smaller than 2 silver qa; dollar,

1141 CONGRESSMAN MICA: When you
ame back aud (15 turned geound, was

some

oBETIRES 3Ty DoERe- /0105

l1s] CONGRESSMAN MICA: Did  you
I:aoci?n the cars (1) when you came

20 CW: As Wolged gowa the hill, you
are {31) Coming off aad you are pasked in
the paridag lot. You (22) go up on either
side of the packing lot to &2 walking
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L area that's clevated well above the
pasgking, up o g (3] sign with the descrip-
don of the fort area and whay it 3] was
all sbout and the history. As you are
walking (4] back down, which I'm walle
ing back down the hill to go 57 back o
my Vag, &s you are coming down the hill
you (6} can see right dowg {aro the car
and the car was parked o) elther second
or third. ‘ _
(81 CONGRESSMAN MICA: Whar kind
of a car was 1y; it?

(10 CW: White Honda aad it was a light
browa (11) or 3 cream colored Japanese
made car on the other end (12) of the
parking lot On the passeager seat of the
{181 white Honda was 2 folded jacket,
very, very similar in (14) color o suit
parus. The FBI tells me Thave gor the is)
wroug cas that was not his. They said the
browa ose (16 was his.

17 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Say that again.

t18) CW: The FBI sid thar that was not
his 19} car.] thought sure that was his car
becausc the o] facket was so similar to
the pamss he on

i MAN BURTON: Yt
But you could (157 actmally see whas | 31 CONGRESS! TO .

2 CW: In the
Was 4

passcnger floor board

Paga 28

() fourpack wine cooler, two gone.
1 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
This was {n the @ car the FBI sid did
oot belong? L
) CW: Was not belong. And I asked
them, how 15; well did you check owt
thosc other two people 1S} were still
in the park whea you got there? Oh,
there (7 is no doubt, they were just two
lovers up these, T
B CONGRESSMAN MICA: Now;,
wes onc car p) You sid there was
other car?

o0] CW: Two cars.

] CONGRESSMAN MICA: Two  cxs5,
Did you look (12} in the other car? One
cas bad the jacker and the wine s’
cooles? g
(14} CW: The whize Honda Ler me jusr;
80 you (15] will — when you come up of
of BW Padcway, you come (16) up, the
area is like thisand thee Isa un
Hule rurnarousd over here, just like so.
1B4Pagy e cream colored Nissan,
white Bonda. I parked right n9; here. Up

"

1171 CW: Sulll no one in the caxs.

bere there is a slgn There is 2 path thag

Paoe 34 - Page 39
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() goes sigin -here, with 1 sign here
tclling you and 1) there is 2 path that
gocs up the hill and around here. 2}
There is 2 good elevadon comiing up
bBese. Just past

| Page 40
(u me, here at this sign, go iato the fort
area here. 27 One cannoz here and one
cannon here and that's where @] he was.
{¢ CONGRESSMAN BURTON: Bur you
are saying in (5] Mis car here you saw 2
jacket thar looked like the (6] one thor
matched the pants on the body?
n CW: Bxactly.
8} CONGRESSMAN BURTON: And you
said also that (9) you saw & wine cooler
pack oa the Soor?
(10} CW: A fonrpack wine ¢ooler with
two gone. (11) The same coloras =~ fewas
— &t had a light pink (127 likc Iabel
1131 CONGRESSMAN BURTON: Okay.
Did i Jook ¢ like the bottle that you
saw beside his body?
st CW: Exaculy like the botle.
{16} CONGRESSIMAN BURTON: But that
was not {a (17] the report!

nis} CW: Swange thing. When I wen:
back with (i) the agems, onc of the

agents spent abowr 15 minurcs o) kck-

ing around all through the leaves and
everything 1) looking for that wine
cooler bottle. A

121 CONGRESSMAN BURTON: But this
was nine

Page &1
{1} months larer?
131 CW: Yes.
31 CONGRESSMAN BURTON: Well =
141 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
That's () imeresting. :
& CW: I would hagve thought surely —

7 CONGRESSMAN MICA: So you went |

back m the @ site with them?

15) CW: Whh the two agems.

(10 CONGRESSMAN MICA: And who
clse hzve you (11) ralked 10?

11z CW: Ourside of what?

131 CONGRESSMAN MICA: Whar ives-
tigators have 114 you alked to?

(15 CW: Mr. Liddy. This gentlesman
That's uq it

(17} CONGRESSMAN MICA: And whax
about = no. 18] Buz you said you bave
ralked to the Figke nyg) lnovestgators?

rzo; CONGRESSMAN BURTON: The
two FBL

{211 CW: The two FBI guys.

81 CW: And | went t©©0 then because
sfrer (¢ talking with Mr Liddy the FEL

doing everythiag they could to gerin (@
wouch with mc, Mr. Liddy said these are
two of the 1 old Boover guys, they are
not young kids and they're ) Dot Uying
10 get a repurtation Of prove aoything, I
1) think they can be rrusted, I think you
can help an o) investigation, would you
de willing to meer with them. 1117 Re-
maining 48 v confidential wimess with
their promise (12 to do the same and
they have doge that absolutely.

(13 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Whar are the {14 pames of the T™0
agents?

ns) CONGRESSMAN BURTON: 1  have
got those. I 18) will give these o you.
u71 CW: Ipreferyouall don't have them.
(15) CONGRESSMAN BURTON: We arc
not golng — usi they are going to testify
tomorrow before the () committec sO
their pames Wil be known tOmMOLTOW.
1211 CW: Because they did kee‘gothdr
word and r21 to we 's — nobody is
aqny bewer than thelr word

1w1smnyasldngudwb¢gﬁnsand

‘ Page &3
1y CONGRESSMAN BURTON: CW, let
me tell you 3] somcthing, That's very

bwe &t's also vmim;:omm that they are
% accurse in this report and that seport
does aot (s reflect whar you kave told
us todzy. The palms were (6] up you say7?
71 CW: Absoluxely.

s CONGRESSMAN MICA: How  surt
arc you that o} the palms wese up?

{10) CW: As sure 28 T'm swagding tight
here. I p1) am absohmely and totally un-
equivocally, the palms (i were up. I
looked axboth . There was nothiog
(13 {n bis kands. I dida't look at one and
assume the 114 other Ilooked at both of
them.

(151 CONGRESSMAN BURTON: Okzxy.
Any other ns) questions?

(11 CONGRESSMAN MICA: That's
preuy [13; definitive.

(157 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Did & look like ) et all thar the body
bad slid froma posidon higher 21 outhe
hill down 2 few feet?

= CW: His pants = bisbody was swell-
tog 1 :

Page 44
f11 made thar very clear

gl CONGRESSMAN ROHRABACHER:
kY.
31 CW: The FBI says thar he had been

immportant that they kept thelr ) word,

e
) CONGRESSMAN MICA: Was it
warm?
1 CW: Hor Hotr Buwz on that hill, th
body (101 was seill shaded. -
(11) CONGRESEMAN BURTON: But E“
dida’t see any (17 signs that the body had
been sliding !l over the 113 piace?
(16 CW: Oh. no.

s CONGRESSMAN BURTON: Whar
did it look like?
1160 CW: When I firstsew it was someone
there, 171 Ithonght — I was gbouz half-
from where I had (19) crossed the
berm 1o him and I realized &t was some.
one, 18] because I just saw something
there. I thought it was (20} trash a0d Isaid
o myself, what common SOB would (211
theow trmash over the hill with s nash cag
right there {2) by the picknick bench
with the cannon And I just

Page 4§
Uy went, and i was 2 rde bit out of my
way to §o back (2) 10 the van, going that
way, then ! saw it was 4 body @i and L,
wak s minure, somebody is asiecpand [
9 smred = that’s 2 heck of 2 place for
somebody o be (5] asleep with 2 bench
and dght bere. That’s (6
when I stepped closer and saw that he
wis dcfinitely.
 CONQRESSMAN MICA: How long
did you spend (s over the body? Five
seconds? 10 seconds? ;
1 CW: Oh, go. Two minures.

(10, CONGRESSMAN MICA: Two, three,
orinutrg? ;

n1) CW: Not — that's 3 wugh oge. Be-
cause I (12 wasn't panicked Ithink ] was

. fairdy delfberste ln 113) studying —

11@ CONGRESSMAN MICA: The body?

1151 CW: — what was going on.I wasn't
16 studylng it for any other reason than
. I (17 wasn't studylog it for —

God knows ¥ knew what was (is] com>
I would have wenrand gotz note

pad aad 119] went back and started writ-

r20] CONGRESSMAN MICA: Were you
pretty sure @21] though that b was dead

secing the flles around his —
2 CW: Ob, yes.
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oy CONQRESSMAN MICA: Have you
ever scen 2 (17 dead body? '

@ CW: Yes, I hgve. :
) CONGRESSMAN BURTON:I think
we have 5) covered abour everything.
(6 CONGRESSMAN ROHRABACHER:

x| CONGRESSRARIEA TRt . | s 1o e serees meys da bt Bome. | 0 E B L. ot TRARK o0 ecy fwcs,
Page <z | aoda half before I1s) found Rim. Some~ | ) ey, Could 1 have 3 casd?

mew: Thavse  FOIA# none (Utwmmgmig%%oucwssm BURTON: We wil

@ CONGRESSMAN BURTON: Yezh. ) were gerting tght. all give you poj one of our cards.
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IN REGARDS TO DISCOVERY OF VINCE FOSTER’'S
BODY ON JULY 20, 1993

CONFIDENTIAL -

1] CONGRESSMAN ROHRABACHER: | thar wowld be July the 29th. 13) This is

I didn't bring (12} one with me I am
Con Rohmbacher, Dana (3}
Rohrabacher from California.

(141 CW: Is there a shormge of cards on
the s hill? You gave me your last one
the other day.

11§ CONGRESSMAN BURTON: We

have o mke carce un of m=xpayer's |

moacy.I think that pretty much (18] coa-
cludes it We bave no more questons?

119 CONGRESSMAN MICA: No more
questious.

(20 CONGRESSMAN ROHRABACHER:
Okzy.

@21) CONGRESSMAN BURTON: Letr's
just say that we [22) have 2l asked al the
questions we are goleg

Page 47

(3} togdghr and chis concludes the repore
and do you héve (27 anything elsc you
would like o say, CW?

2} CONGRESSMAN MICA: Was there
aoything thar (@ you have read that
doesn't jibe with what you know to (5
be the facrs or your undesmanding? Or
et out?

(61 CW: Other thag what we have ab-
ready (7] described abous the postrion of
the gun, supposedly, (8 and as the pic-
tuse indicares whart I saw, that ) discrep-
40¢y. oo mengion of the below his
feet, no {10] mendon of the wine cooler
bortle for wharcver {111 significance that
would have.I don’t know.

;2 CONGRESSHAN BURTON: Let me
ask you onc 131 morc quosdon agd this
will be the last one.

361 CW: Yes, sir.

[15; CONGRESSMAN BURTON: When
you s=w that path [16) and you saw the
body whar did you think? I mean the o7
path that wean over the kil and down,
Did you think (i3} anything bad hap-
g;;m:d these? What did you thiok sy
ppencd? Whar did fr look Bke? .
zo} CW: Well, whesa [ smurted looking wo
see if 1) he had amything in his hands,
e had been hit {n the @2 bead, whix
does that tell you? I thought maybe
Pege a3
111 someboay had done him i,
g3} CONGRESSMAN BURTON: And
gouc ovexthsat 8) hill and come backand
£5rth or what?
¢ CW: And I don’t know: I dida't even

151 CONGREGSSMAN MICA: Thiuk of
rhat at the (g thne?

m CW: No.

18} CONGRESSMAN BURTON: Al righr
1 thirk [v) that will w=p U :
g=ton and we will have tgmm
seady for proscotadon to whoever
wanis to nu sce & romogow moming,

uking place on July the 28th.

[15) CONGRESSMAN HOHRABACHER:

Between 8 and (14] 8:30.

(15 CONGRESSMAN BURTON:

Berween 8 and 8:30 1§ p.m.

(1n CW: Geptlemen, undersand oge
ing. I 118 will oot go before agy Senzze

and be hammered by 5] srzorneys. I will

not,

r20; CONGRESSMAN BURTON: I have

got you,

Rl CW: You understand thar?

) CONGRESSMAN BURTON: I thiok

we e

Page 48
111 Bnished now.,
Bl (Smtemenr was concluded ar 8:30
pm)

UNTED STATES OF AMEERICGA )
=

COMMONWEALTH OF VIRQINA )
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That the whveas sfioee sdomesd is
hervinbelore set 1efth. wa duly sworm ¢ That the
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| fueher surlly thet | am nol related to
ary & e paries 1o 2ds e=lan by dicod of mvinge
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CONGRESSIONAL RECORD (HOUSE)
July 19, 1994
PAGE HS854
TIME: 2000

WHITEWATER AND DEATH OF VINCE FOSTER

The SPEAKER gv tempore (Mr. Deutsch). Under the
announced lic{“of ebruary 11, 1994, and June 10, 1994,
gentleman from Indiana (Mr. Burton) is recognized for 60 minutes as
thededgﬁ_ofmemhwn’tylader.

Mr. BURTON of Indiana. Mr. Speaker, over the past few weeks, I
have been talking about the Whitewater affair, the death of
Assistant White Counsel Vince Foster, the strange
circumstances surrounding his death, and other things connected to
White House activities, or some of the people at the White House.
Asamult,lhzvebemaiﬂdndbysommembmofthemjcﬂty
because they thought I was a lintle bit inseasitive, particularl
regarding the y of Vince Foster whose untimely death
last July. They say, "Why can’t you leave that y alone?’

I am not insensitive to their concerns. A family that has lost a
loved one under these kinds of tragic circumstances certainly
should expect some kind of sympathy from the people who are in the
Congress of the United States.

Nevertheless, there are strange circumstances his
death that need to be explored. The investigation into Whi A
the Arkansas Development Financial Authority and Vince Foster’s
death and the le who went into Vince Foster’s office right
after he died needs o be locked into by the Congress of the United
States. Yet Special Prosecutor Mr. Fiske, in my opinion, has
deliberately tried to limit the scope of the investigation so that
Congress cannot get the answers that we should. As a matter of
fact, Federal Judge Charles Richey, who has the Leach document suit
pending before hum, is concerned about Mr, Fiske’s activities
as : denounced Whitewater Independent Counsel Robert
Fiske for his orts to limit the scope of the Whitewater bearings

'MﬁﬂbeheldbytbehnkinxCommiﬂeeh&erthhmmth,a' g

Fiske was infringing on constitutionall guaranteed congresa)
ﬁ%&andobﬁgzﬁons. g

e judge said, I don’t beliave the Independent Counsel has the
power to tell the Congress what have the to look into
;n:k:hi?'lapeem:h?&; But the&icstsOf ‘;dmanerisMr.

, in my opinion, is scating | ues keeping the
Congmﬁomze!ﬁngtoﬂnbottomofmanyofﬂmeqmﬁm.
U‘.Nm&WmldR_eponnidthisMinthdrmagnﬁne:
Bmdoum::!fmcevidence,lﬁske‘ ’s report concludes that

take his own life in the spot where he lay at

Marcy :

I want to talk sbout that tonight. I want to ik about a lot of
things concemning Whitewater and the Piske investigation. I do
care gbout the feelings of the Foster family. That is why I want
to find out really how he died and why..

mmwm“wmlmmm district, I took the

ort o some in I g on my own. I called a
bospful:m expert in California whodakwiththisfﬂpeof
bomicide or suicide. He said that a .38-caliber buller like that

FOIA # none (URTS 16306) Docld: 70105104 Page 11
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which was fired into Mr. Foster’s mouth would have traveled a
maximum of 1,200 to 1,600 feet after it exited his skull. That is
about 500-yards maximum.

The investigation, which took place 9 months after Mz, Foster’s
death, never found that bullet. oun&"l‘hathlihﬁndinga
needle in a haystack.’ That is not so. With the expert people that
they had out there, they had 16 FBI agents going all over the place
ith all kinds of modem mchnolopa:f equipment, the
(Bhutitmnotthue. found

The Fiske report contains ous material on the background
and qualifications of the forensic experts who examined the
ph evidence of Vince Foster’s death. No doubt these le
are well and hardworking. But they had limited physical
evidence se their work started 9 months after Vince Foster was
dead. did not see the body. All they saw was evidence,
other ’s work. They had no x rays. They were looking at

hand evidence. :

No fingerprints were found on the gun in Vince Foster’s hand.

?J]cgedly committed suicide at Fort Marcy Park, but there
were no fingerprints on the gun. Fiske's report says the hot
summer day may have melted the fingerprints off the gun. Come on,
now. Give me a break.

In addition to that, there were no fingerprints on Vince Foster's
suicide note. They looked in his briefcase on two separate
oemslonsbolgngforevidenceeomh;hiuuicide,uﬂﬁt&:zdid
not find anything. The third time they looked, then 27
pieces of paper, 27, a suicide note, but there were no
on them

If Mz, Foster was such a close friend of President Clinton why
did President Clinton wait 9 months before beginning an
mvmmon?KehadtheParkPu!iceoutmaeloohnginmmis.
_ClnrlyﬂxeFBIhasmuchnmpex ce with this type of
havehadthePBIbgpndiemve:ﬁpﬁmimmediMy. But they did
not do it. They waited almost a year,

day, when took that diary out’ofmn?mttﬁa:ycouldhave
us & lot Who possibly was with bair
that might have been on his body.

FOIA # none (URTS 16306) Docld: 70105104 Page 12
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He asked S Counsel Fiske why they found no skull fragments
in the park. responded, *Becguse the search wasn’t conducted
fo‘f’r:;mmm" bly sl cond ¥

is a terri way to uct an investigation.
someone is k'medyin :mzen location or commits suicide, the
forensic expert should out there that afternoon or the next day,
especially if it is someone as lu%htls visible as the Assistant
Counsel to the President of the United States. Any kind of
mysterious death or murder that takes place like this, they are ont
there right away, yet they waited 9 moaths before they went out
there with the and the forensic experts.

Mr. Novak asked Fiske why he did not try o identify the hair.
iiisg:c's response was almost ting to the intelligence. He

While we have not concluded where this blonde hair came from,
there is no evidence to suggest that it provides any evidence of
circumstances connected to this death.

Let us just go back and look at all of the questions about the
Foster suicide, or alleged suicide.

There was no bullet found in the park. There were no skull
fragments found in the park. M'mnoshﬂlhﬁg::fo\md
in the park Thctewmnoﬁngupﬁnnmthezuu. were 10
fingerprints on Vince Foster’s suicide note. The hairs and carpet
fibers on Foster's clothes were never explained in the report. The
gun was in the wrong hand. He was left-handed, the gun was in his
ight hand. The h ms:ifhtup. His head was straight up
St R e e e e et

e park. But if you at L il sa ince
Fosterhadbloodonhischeekandmw' S and i
evident that his head laid against his shoulder. Who straightened
his head up? ,

_ In the report they say that one of the. who came there to
Investigate it must have moved his they forgot that the

~man who found him said his head was straight up when he found him.

So who moved the body? Where did the carpet fibers come from?
Whosehmrwi;onhisbody?%ymﬂmenoﬂngerprixmon

the gun?
Tﬁnanaisallln’ndsofquestimthat»muotmuedinthis
mYetweuempposedtomﬁhafum

, the gentleman who found said he walked up 10

feet of the body, and he looked right down into the
eyaof.VinceFm,andheaidu»hadwmi;ht- , and he
loohdmbo_thhands,andthuewunomindthet 4
And he said that not once, not twice, but three times in 2

FOIA # none (URTS 16306) Docld: 70105104 Page 13
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soluielysureofit Yetinﬂaerepmtthey:;idthnﬁxe
had the gun in it, the thumb was in the trigger guard and the hand
was down underneath the leg, in the foliage

thing and holding evidence away us.

In addition to that, we have some other questions that must be
answered. A number of them. At 6 p.m. on July 20, 1993, 1 year
ago, Vince Foster was found dead in Park. Shortly after 9
p.m., the chief of staff at the White House, Mack Mc¢ was told
about Foster’s death. ordered Vince Foster’s office closed
and sealed. However, the remained ed and unlocked
ov t and was not sealed until 11 a.m. the next day.

At time they posted a guard on the door but what
between the time Vince was killed or committed suicide and they put
a guard on that office?

Despite the order from McLarty, less than 3 hours after the body
was found, White House officials went into Vince Foster’s office
and removed records of business deals between President Clinton and
his wife and the Whitewater Development Carp. from Mr. Foster's

office without telling the FBI or 1 authorities who were
inves the death. They went in there for 2 hours and took
files out the people who weat, whether White House counsel

Bemie Nussbxnm’ the President’s mmmu Thomasson

and Mrs. Clinton’s chief of staff Mar Williams. Now, Bernie

Nussbaum said they were only in there 10 minutes but the Park

g:lticefﬁﬁdtheyminmuefmovazhomnﬁng.ﬁlaoutof
office.

During this first search Whitewater files and President Clinton’s

until December. They did not even tell anybody theyhndbgmin
there taking those files out for almost 6 months when they had to
because it came out.

Two days later on July 22, 1993, Mr. Nussbaum and White House
officials went into Vince Foster's office for a second time. By
now the office was locked and under guard. ncyeonecmdmore
docnmenn.‘Somemmthde' i and
others sent to Vince Foster’s attorney, Mr. James Hamilton.
During the second search Mr. Nussbaum, using executive privilege,
told the FBI to y out of the room and the Park Police to stay :
out of the room. Dee Myers, the White House press secretary

FOIA # none (URTS 16306) Docld: 70105104 Page 14
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said:

Bemie, -

That is Mr. Nussbaum -

went through and sort of described the contents of each of the

files and what was in the drawers while representatives of the

Justice Department, the Secret Service, the P.B.I. and other

mmnothu . the FBI l‘and:hel’a.rkl’u&n:e
to sources, agents i

were ordersd to sit on chairs in the hallway while the White House

staff went through documents that Mr. Nussbanm gave the FBI agents

and Park Police no indication of what he was doing or what he was

taking. One FBI agent was reprimanded when he stood up to look in

:‘heroom. 'nisisixecum-e' privilege, you stay out there and sit

own.’

Park Police later discovered that Whitewater records had been

removed from Vince Foster’s office during the second search, after

opinion. They never found the bullet. No fingerprints on the
carpet fibers all over the body. Andtbebodygobviousl hndbg%
movedatleas:anheloaﬁontbe‘{‘foundituditmy ve been
nwvedﬁomsmnephzedsebut - diary may have given more
evidence but nothing has been done about that.

'memam?, . Hamilton, allowed Park Palice to briefl
inspect Vince Foster’s diary and other documents. However he did
not allow them to make any copies citing privacy concerns and he
refused a request for access to the diary and documents by the
Justice Department. He would not let look at it
Did Robert Fiske revisw Vince Foster's diary, the speci
prosecutor? His report says not one thing about it. If it does
e e e g B g

stuff, i 0 m
blonde hair on the body belonged. This is important evidence and
it has never been ch !

On July 27, 1993, White House officials reviewed that. On July

26 they Iound a note supposedly written by Vince Foster in the

bottom of his briefcase which was in his office and that note as I
said before like the gun, had no prints on it but it was not
out of the sun so they could not have melted off of that note.
Theymdthey.uuuedthepouinthdrﬁmtwomhes. They
hadloohdthmughﬂmbnefastwieemdmeymiﬂedﬂpim
o_ftmnupng.‘ The note was unsigned, undated and tom into 27
p:ecaangn no ts

k

a few questions I would like Mr. Fiske to answer. First, when did White House

McLarty give the order to

seal Vince Foster's office and how was the White House staff

informed of McLarty's order?

Second, why was the office not sealed until 11 8.m. the next
Wuitheametheymtedwgetin:haz,aunie

usbanmand?atsy’nmmnsonmd-othmwgaﬁnheuamlga

FOIA # none (URTS 16306) Docld: 70105104 Page 15
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files out that wanted? How did they first learn about Vince
Foster's death, le that did go in the office and the people
at the White House? Did somebody order Nusshaum, Thomasson, and
Williams to search Vince Foster’s office or did one of them make
the decision to do that on their own, and if so, who?
Fifth, if someone ordered them to search the office, what were
they told to look for? If it was Nussbaum, Thomasson, or Williams’
idea to search the office what were looking for? Why would
Hillary Clinton’s chief of staff be involved in the search of Vince
Foster's office? Why would the Pirst Lady’s chief of staff be gaing
in there looking around the files?
Sevmﬂ),wlgdigmeyremmmewm ter files, and whatever
to them

th, were other documents taken? Were documents destroyed? How
can we ever know for sure at this point?
Ninth, where were the documents when they entered the office?
Were they locked in safes, or in locked files? And if 30, how were

th (:gmed?
?en ,daouldtheynothavehﬁcvmhingaloneforthe&lice
and FBI to investigate? Would you think so in a case like this? One
of the leading in the U.S. Pregident's administration, would
you not think would want the FBI and police to do a thorough
anslysis of everything? But no, they were in there like that,
geiting everything out that they could.

Eleventh, instead of the FBI from doing its job, should
not the White House have given law enforcement their full
cooperation after their friend and colleague was found dead?
Twelfth, if Vince Foster was President Clinton’s friend, and he
was, why did not the President immediately order the FBI to take
charge of the entire investigation instead of allowing the Park
Poﬁcewhhcha;gfe?neydidnmhavetheldndotexpeﬁmto
conduct this kind investigation and if yon read the zeport you
will find out why. They laid his clothes on contaminated paper so
4 lot of evidence was damaged. The pictures they took were
e e el R LS

2 Jo man t were not i to

o e 0 o i B o 2 R
lh;a\lrlg hg' mlfm?x and the experts in there right away. Park
olice expmminmvanfadn' i suspicious deaths.
Fmdmyone%zbeﬂdu&ei}hm &aﬁn"&mﬂ %‘intoV'mee'
oster’s office i  di ey take out?
M,didthea% oy £
Park Police about the existence of Whitewater documents in Vince
Foster’s office? They did not let an know about that first

mtnhi&ofhfci’c;dfoxidgmou6momh- s.

ourteenth, e White House staff miss a note tom into
npbwmmemmofVinceFosm'sbdefmsedunn"gthdr
first 2 searches of his office?

s Why were there no fi eTprints on the note? Why were
thm%oﬁnxaprintsmthem‘I y was the gun in the wrong
Sixteenth, what documents were given to Vince Foster’s
James Hamilton, and what was given to the Clinton’s attomey, David
Kendall? Were any of these docfmtsdmoyeﬂ
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Seventeenth, who were all of the White House officials involved
in the second search of Vince Foster’s office and what did they
take out of there?
teenth, did the White House staff have a legal right to
prohibit the FBI and Park Police from searching Foster’s offics as
part of an investigation into Foster’s death? They used Executive
privilege to keep the Park Police and FBI out of there. Nussbaum
said that to them sccording to the information we have, told them
to stay out in the hall. Did he have authority to do that in this
kind of a case?
Nineteenth, has the Banking Committee requested the logs of
Bernie Nussbaum, Patsy Thomasson, and Margaret Wi for the
period immediatefy following the Fogter death until the actual
search of his office? If not, why have not checkad those logs
to find out who they talked to? We know who these three
officials talked to before they went into and removed these
documents from Vince Foster's office.
There are a million questions that need to be answered, and when
accepting at face value this report, it reall
makes me ill. It makes me very ill. And yet that is exactly what
happened, and when I see U.S. News & World R 1t saying the
forensic evidence was so overwhelming that he 0 commit suicide
at Fort Marcy Park, it sickens me, because the forensic evidence, -
zfyoumlgntakcalookati does not prove that at all. It
leaves all kinds of gaping and questions in the
investigation. You just have to look at the thing. Read it. I do
:gt‘hkngzthcwmynmpwplelhncmked&whon,"omm
. was & very com ive report.’ when 1 say, ’Di
ouwm,&ﬁrﬁﬂdyoumwﬁwdozm -
g t.
I had one news reporter from 2 major network contact me and ask
me questions about 1t when they had the document in front of them.
Ithmktha!um,vuytmfomm
Now, let us at the Rose Law Firm down in Arkansas. Jerem
H a,apaﬁ-ﬁmemuﬁaatthekoschw?im,mlda;nndjmy
that he was told to shred documents from the files of Vince Foster
after special prosecutor Robert Fiske had announced he would look
into Foster’s death. Fiske was appainted J; 20, 1994, and yet
down at the Rose Law Firm they are saying, *We want you to shred
these documents,’ even though an investigation was already
commissioned and ready to start. Even before a subpoena i¢ issued,
the law prohibits gople ﬁom.inmﬁmu{ impending an
investigation by destroying evidence they investigators want.
.Sothep.eopleattheRmeLawFirmwhoasuthiﬂmyHedges,
this part-time courier, to start shredding documents may have been
guﬂgof violating the law and impeding an investigation into this

In F after Fiske served subpoenas on the law firm's
employees, ges and the other couriers employed by the firm were
: mtmm‘gﬂMRonChrk.demyknes,MOf&e

firm’'s partners, Fisice had served on the law firm.
These couriers were asked to meet with Clark and Jerry Jones,
.twoquepamasin'theﬁnn. Jones challenged Mr. Hedges, that
mth:span—dmewmm.he-chaﬂmgedhbmnxﬂmmuhe
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had shredded documents belonging to Foster and cautioned him
against relating assumptions to investigators. He started trying
to tell him what to say.
'l said,” Hedges recounted, ’I shredded some documents of Vincent
Jones replied, "How do you know they were :

oster’s? Don’t assume something you don’t know.’ Hedges said he
was certain they came from Foster’s files. Jones then said, 'Don’t
assume they had anything to do with Whitewater.’ Sounds like
wmuyingweover&somethin,dmitmt?w:havenothw
an_g.l:mg from Mr. Fiske about this yet. i

box Hedges was told to shred, and all of its file folders,
were marked 'VWE,’ and that is the firms’s sharthand for Vince
Foster, and he was shredding these documents. None of the
documents he saw related to Whitewater development, Hedges said.
How does he know? He was shredding these documents fast as he could
going through there.

However, another Rose employee told the Washington Times
documents showing Clinton’s involvement in the Whitewater project
had also been destroyed and had been ordered to be destroyed. The
shredding reportedly occurred February 3, 1994,

During the 1992 Presidential campaign, three current or former
Rose employees said the couriers from the Rose law firm were
summoned to the Arkansas Governor’s mansion by Hillary Clinton who
personally handed over records to be shredded at the firm’s
downtown office. The shredding began after the New Your Times
reported on March 8, 1992, the involvement of Bill Clinton,
Governar Bill Clinton, and his wife in the Whitewater development.
They were sending documents from the Governor’s office over to the
Rose Law Firm to be shredded. This is documented. Couriers made
at least six other runs during the campaign. They were given
sealed mmhdmvdguwlthmﬁmthntheymwbe
shredded at the firm. The shredding continued through the November

3 general election.

g:ords belonging to Webster Hubbell, Vince Foster, and William
H. Kennedy TIT also were shredded. A current employee said, 'A
conservative estimate would be that more than 2 dozen boxes of
documents were ultimately destroyed.” What was in those boxes, do

you
James McDougal and his wife Susan, now divorced, have said they
personally delivered all the Whitewater records to the Governor's
mansion in December of 1987 at H Clinton’s request. She
wanted all of thase documents over at the Govemor's mansion. Then
j&%ﬂwyuemﬂn’ghmmb&eko&hwﬁm&be
b &'obsuucﬁon of justice? I do not know. We ought to look
So here are a few questions. First, why would the Clintons order
dzcmordsfrom.theGavemor'smanﬂonbesmddedduﬂngﬂuelm
o e e LT N
» could it be just a coinci that the sh
}n_sttﬁergMarchNewYorkTimauﬁcbdmiﬁngBmm '
s Clinton's involvement in Whitewater? It started right after

Third, why would officials at the Rose Law Pirm order 2 courier
FOIA # none (URTS 16306) Docld: 70105104 Page 18
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to shred documents bearing Vince Foster's initial after Robert
Fiske announced he would investigate Poster’s death? I mean, after
his death, Fiske said he was going to investigate it, and they
start shredding documents with his initials on it at the firm.
elsie thvmce Post:r;:m lu?&cﬂza.ﬁ“ uftmm‘&m frigd
cooperate in every wa an on o ’s
death? So why were shredding these documents? i

Who gave the initial order the Rose Law Firm documents belonging
to Vince Foster, Webstez Hubbell, and William Kennedy be destroyed
dwh%ntbe 1992 Presidential election? Who gave the initial order
that Vince Foster's records be destroyed this
after Fiske was appointed special prosecutor? told them to
destroy those records at the Rose Law Firm? Or was it somebody from
the Rose Law Firm?

Who gave the order that Bernie Nussbaum and Patsy Thomasson
search Vince Foster's office and remove files right after Vince
Foster’s death?

These are questions that must be answered. 1 do not believe Mr.,

Fiske is going to give us these answers or get these answers.
There is a growing suspicion that Mr. Fiske does not want all of
this investigation put out into the public. I hope that is wraong,
but there is a growing concern about that amang le in this
body, and I am one of them. Iamv%mmed t

As 1 matter of fact, I have writtea a , along with nine of
my colleagues, to the three-judge Federal panel urging them, if Mr.
Fiske is to be the independent counsel, that they pick
somebody else, because we really need to get all of the information
before the American people so the American people will know what
really . And in order to do that, we need o have lete
and thorough congressional hearings, and every time we try to
ﬂ:at.weqestapped;zin;, "Oh, my gosh, you are going to impede
the investigation by Mr. mke.'And;ﬂwhenwelookatwha:Mt.
Fiske has come up with in the Vince Foster death, we find holes big
enough to drive a truck through.

Yet, when mknmemmmu.s. News & World Report,
they say the for evidence is so conclusive obviously he did
commit suicide at Fort Marcy Park. I do not think s0.

I think anybody who is discerning and looked at these facts and
qmuonedﬂmreanwiﬂeomem&e_mmluﬁonﬂml
have, and that is that we do not have the answers. We do not know
why there were no fingerprints on the gun. We do not know why his
head was straight up when it was obvious his head was on the side.
We want to know who moved the body. Whose hair was on his body?
Whymthuenoﬁnguw‘:tsonthegun?%ymﬂm;mt
&iﬁgapintsonthe.nota? ddid:heysb:edthoudmmts?%y

they go into his office and take those files out within hours
after he .aﬂrdaﬁni‘?immenxmm and Whitewater
and Lord only knows what else? Why did they, after the Fiske
investigation started, start shredding documents with Vince
Foster's initials on them at the Rose Law Fim? :

These are things the American people need to know.

To the media, I would say, *Start asking these ions.’ These
questions shoald not be left unanswered, and this should be
investigating it, and we will continue to do our best, but we are
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npyMammmhtnoyﬁmmeWﬂwmﬂ.
e need these answers, America.
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